

銅鑼灣店期間限定 Causeway Bay Store Exclusive



宮崎牛·海鮮放題

Miyazaki Wagyu & Seafood All-You-Can-Eat Course



宮崎牛為日本國內最頂級之黑毛和牛品種之一, 連續三次於被譽為和牛奧運之「日本全國和牛能力共進會」 獲得最高榮譽「內閣總理大臣獎」,其內質極為柔嫩纖細, 豐富霜降油花分布均匀入口即化,深受高度推崇。

\$599 心

只適用於温野菜銅鑼灣店 | 只限堂食 | 用餐時間由入座起計 (完結前30分鐘最後加單) | 同檯客人須選點同一級別放題 | 身高不足90厘米幼童免費,90至140厘米按小童價計算 | 如需延長30分鐘,每位加收\$50,小童每位加收\$30 | 早割/夜割優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用(包括但不限於KABU PASS會員折扣、KABU POINT儲分及電子優惠券,特別註明除外)| 剩餘食物每100克收取\$20食材費 | 產品或因供應量及季節而變動,如售罄恕不另行通知 | 另收加一服務費 | 圖片只供參考 | 如有任何爭議,温野菜保留最終決定權

Available only at On-Yasai Causeway Bay Store I For dine-in only I Dining time is counted after being seated (last order should be made 30 minutes before the meal ends) I Customers in a group must order the same all-you-can-eat course I Toddlers under 90cm are free and children between 90cm and 140cm are charged at the child price I An extra fee of \$50 per person and \$30 per child will be charged for every 30 minutes extension I Early bird dinner/late dinner offer cannot be used in conjunction with any other discounts or promotional offers (including but not limited to KABU PASS member discounts, earning KABU POINTS, and e-coupons, unless otherwise specified) I Any food wastage will be charged \$20 per 100g I Product variety may vary due to stock and season, no prior notice will be given if any product is sold out I Subject to a 10% service charge I Photos are for reference only I In case of any disputes, the decision of On-Yasai shall be final.



銅鑼灣店期間限定 Causeway Bay Store Exclusive



Miyazaki Wagyu & Seafood All-You-Can-Eat Course

16品奢華肉類放題 A Total of 16 Premium Meat Options

宫崎和牛肩脊肉

日本產黑毛和牛肩脊肉

美國SRF 極黑和牛 座布團

日本國產牛肩脊肉

US SRF Zabaton

Japanese Beef Chuck Roll

美國和牛肩胛眼

美國牛小排

美國牛肋肉

美國牛頸脊

美國牛胸腹肉

熊本火之國豚肉眼

熊本火之國豚腩肉

鹿兒島茶美豚梅肉

丹麥豚肉眼

丹麥豚腩肉

丹麥豚梅肉

雞腿肉

Chicken Thigh

款前菜 / 24 款鍋肴 / 26 款野菜 / 5 款海鮮 Appetizers / / / / Seafood

餐目包括 北海道昆布湯底 Served with Hokkaido Seaweed

Soup Base

可以優惠價轉配其他湯底



蕎麥麵、中華麵、珍珠飯 Inaniwa Udon, Flat Udon, Soba, Chinese Noodles, Pearl Rice



Customers are required to finish their current glass of alcoholic beverages before ordering another. The Alcoholic Beverages All-You-Can-Drink is charged per person in the same group at one table.

詳細選項可見手機點餐

Please see e-menu for more options

120分鐘放題 120-min All-you-can-eat	早割/夜割* (每位) Early Bird / Late Dinner* (Per Person)	正價 (每位) Regular Price (Per Person)	小童 (每位) Child (Person)
星期一至四 Monday to Thursday	\$ 5 99	\$ 659	\$379
星期五、六、日、公眾假期及其前夕 Friday to Sunday, Public Holidays & Eve	\$ 659	_{\$} 719	

*早割時段:7:30pm 前離座:夜割時段:9pm 後入座計 Early bird dinner: leave before 7:30pm; Late dinner: seated after 9pm.